
صفحه 8

چهارشنبه  30 مهر 1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل
روزنامه

www.donyayehavadar.ir 600

 »کاظم اولیایی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

فوتبال ایران با قوانینی 
آماتور اداره می شود 

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

محدوده سوم برای ساخت 
مسکن کدام است؟

صفحه 4

۹۶ میلیارد تومان هزینه های عمرانی شهرستان ها 
مصوب شد؛

در نشست خبری مدیرکل 
ورزش و جوانان استان 

اصفهان چه گذشت؟
صفحه 7

سرکار خانم معصومه امین زاده 
همکار ارجمند و سرپرست خبرگزاری ایلنا استان البرز

درگذشت همسر گرامیتان موجب تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، آرامش و 
غفران الهی برای آن مرحوم و صبر و شکیبایی برای بازماندگان مسئلت می نماییم.

مدیرمسئول و اعضای تحریریه دنیای هوادار



2
روزنامه

چهارشنبه 30 مهر 99 -  شماره  600

خبری

البرز اعلام کرد:  مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
و  بومی  از  اعم  کشورمان  پرندگان  از  ۳۰۰گونه  تاکنون 

مهاجر در البرز شناسایی و به ثبت رسیدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، فردین حکیمی افزود: استان 
عنوان  به  مربع  کیلومتر  پنج هزارو۸۰۰  وسعت  با  البرز 
کوچکترین استان کشور یکی از مهمترین زیستگاه های 
پرندگان بومی، مهاجر زمستان گذران و مهاجر عبوری در 

ایران است.
وی اظهارکرد: بر اساس تحقیقات به عمل آمده و ثبت 
گونه ای پرنده توسط عکاسان و کارشناسان حیات وحش، 
تاکنون ۳۰۰گونه از پرندگان متعلق به ۲۳راسته، ۶۱خانواده 
و ۱۷۰جنس در زیستگاه های متنوع کوهستانی، دشتی 
و تالابی استان البرز شناسایی و ثبت شده است که بیش 

از ۵۴درصد گونه های پرندگان ایران را شامل می شوند.
همچنین به لحاظ رده، پرندگان متنوع ترین رده مهره داران 
استان البرز را به خود اختصاص داده است. وی گفت: 
راسته گنجشک سانان با ۲۷خانواده، ۶۹جنس و ۱۳۸گونه 
شبگردسانان،  های  راسته  و  فراوانی  بیشترین  دارای 
کوکوسانان، باقرقره سانان، فلامینگوسانان، بویی سانان 
و نوک شاخی سانان هر کدام با یک خانواده، یک جنس 
و یک گونه کمترین فراوانی را به خود اختصاص داده اند.

حکیمی ادامه داد: گروه پرندگان آبزی و کنارآبزی با هشت 
راسته، ۱۷خانواده ۵۴جنس و ۹۲گونه در زیستگاه های 
تالابی، رودخانه ها و دریاچه های پشت سدهای امیرکبیر 
و طالقان پراکنش دارند. وی اضافه کرد: پرندگان شکاری 
با سه راسته، چهار خانواده، ۱۹جنس و ۳۵گونه از پرندگان 

مهم استان البرز هستند.
راسته عقاب سانان با یک خانواده، ۱۲جنس و ۲۱گونه، 
بیشترین فراوانی و کمترین فراوانی به راسته شاهین 

سانان با یک خانواده، یک جنس و ۶گونه تعلق دارد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز اظهارکرد: تعداد 
۱۶گونه از پرندگان استان البرز در فهرست سرخ اتحادیه 
جهانی حفاظت از طبیعت و منابع طبیعی )IUCN( قرار 
دارند. وی یادآور شد: گونه های بالابان، کرکس کوچک و 
آبچلیک خالدار پاسبز به دلیل تعداد کم و تهدیدات ناشی 

از تغییرات محیطی یا بوم شناختی در فهرست گونه های 
آورده شده اند. همچنین   )EN( انقراض  در معرض خطر 
عقاب خال دار بزرگ )تالابی(، هوبره و عقاب شاهی )شاه 
باز( از  گونه های آسیب پذیر )VU(  استان البرز هستند. 
گونه های اردک بلوطی، زنگوله بال، یلوه حنایی، دال سیاه، 
پاشلک بزرگ، گیلانشاه دم بزرگ، گیلانشاه بزرگ، سبز 
قبای معمولی، سنقر سفید و توکای پهلو سرخ  نیز در 

فهرست گونه های نزدیک به  تهدید )NT( ثبت شده اند.
استان  پرندگان  از  تعداد ۴۴گونه  کرد:  اضافه  حکیمی 
البرز در فهرست ضمائم معاهده کنوانسیون منع تجارت 
گونه های جانوری و گیاهی در معرض خطر انقراض در 
جهان )سایتیس CITES( قرار دارند. این معاهده به منظور 
انقراض  خطر  معرض  در  وحشی  گونه های  از  حمایت 
زمینه  در  لازم  های  کنترل  اعمال  و  برقراری  طریق  از 
تجارت گونه های حیات وحش منعقد شده و ایران نیز 
از سال۱۳۵۵ به آن پیوسته است. گونه های کبک دری، 
آبچلیک خالدارپاسبز، عقاب شاهی و شاهین در ضمیمه 
- تحت کنترل شدید تجارت و ۴۰گونه نیز در ضمیمه - با 

اعمال مقررات معاهده سایتیس قرارگرفته است.

جمعیت پرندگان رو به کاهش است

حکیمی با ابراز نگرانی در خصوص  روند تخریب تنوع 
زیستی و فزونی گرفتن آن بر تلاش های انسانی در زمینه 

حفاظت تنوع زیستی گفت: پرندگان به سبب برخورداری 
محدوده  و  متنوع  های  زیستگاه  دارای  پرواز  قدرت  از 
تخریب  دلیل   به  امروزه  ولی  هستند  وسیع  پراکنش 
زیستگاه، آلودگی های محیط زیست، تغییرات اقلیمی و 

شکار ناپایدار تنوع و جمعیت آن ها رو به کاهش است.
وی افزود: توسعه شدید صنایع، معادن، راهسازی، تغییر 
کاربری اراضی و باغات و سکونت گاه های انسانی موجب 
کاهش و تخریب زیستگاههای طبیعی در استان البرز 
شده و روند رو به رشد توسعه نیازمند برنامه ریزی به 
منظور حفاظت از عرصه های طبیعی و کاهش آسیب به 
طبیعت است. وی تصریح کرد: با توجه به ارزش های 
تنوع زیستی و لزوم حفاظت از بخش های آن از جمله 
پرندگان لازم است با مشارکت گروه های ذی نفع به ویژه 
مدیران ارشد، صاحبان صنایع، گردشگران و افراد بومی و 
تشویق آن ها به استفاده خردمندانه از منابع طبیعی نسبت 
به اجرای اقدامات حفاظتی در راستای حفظ تنوع زیستی 
از زحمات و تلاش های  تأکید گردد. حکیمی در پایان 
دوستداران محیط زیست و عکاسان فعال در حوزه حیات 

وحش استان قدردانی کرد.
قابل ذکر است؛ استان البرز دارای ۲منطقه ۶۴هزارهکتاری 
حفاظت شده البرزجنوبی و ۷۵هزارهکتاری شکار ممنوع 
طالقان بوده و اخیراً نیز تالاب صالحیه در شهرستان نظرآباد 
نیز به عنوان منطقه شکار ممنوع به تصویب رسیده است.

خبر اول

»مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز«:

۳۰۰ گونه پرنده در البرز شناسایی و ثبت شدند
۴۳۴هزار بهبودیافتۀ کرونایی 

در کشور
سخنگوی وزارت بهداشت با بیان این مهم که خوشبختانه 
از  یا  بهبودیافته و  بیماران،  از  تاکنون ۴۳۴هزار و ۶۷۶نفر 
بیمارستان ها ترخیص شده اند، از شناسایی ۵۰۳۹ مورد جدید 
کووید۱۹ در کشور طی ۲۴ساعت گذشته خبر داد و گفت: 
متأسفانه در همین بازه زمانی، ۳۲۲ تن نیز به دلیل این بیماری 

جان باختند.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر سیماسادات لاری گفت: تا 
روزسه شنبه- ۲۹مهر۹۹ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 
۵هزار و ۳۹بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد 
که دوهزار و ۲۵۴نفر از آنها بستری شدند. وی ادامه داد: مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به ۵۳۹هزار و ۶۷۰نفر رسید. لاری 
گفت: متأسفانه در طول ۲۴ساعت گذشته، ۳۲۲بیمار کووید۱۹ 
جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری 
به ۳۱هزار و ۳۴نفر رسید. به گفته وی، خوشبختانه تاکنون 
۴۳۴هزار و ۶۷۶نفر از بیماران، بهبودیافته و یا از بیمارستان ها 
به  مبتلا  بیماران  از  افزود: ۴۸۱۰نفر  وی  شده اند.  ترخیص 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند. 
لاری ادامه داد: تاکنون چهارمیلیون و ۵۷۰هزار و ۲۴۳آزمایش 
تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است. سخنگوی وزارت 
بهداشت گفت: استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، 
خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان، 
کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، گیلان، بوشهر، زنجان، ایلام، 
خراسان رضوی، مازندران، چهارمحال و بختیاری، البرز، آذربایجان 
غربی، مرکزی، کرمان، خراسان شمالی، همدان، یزد و کردستان 
در وضعیت قرمز قرار دارند. وی افزود: استان های هرمزگان، 

فارس و گلستان نیز در وضعیت هشدار قرار دارند.

ایجاد اینترنت پاک برای 
دانش آموزان 

معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش »مومو« 
را یکی از چالش های جزئی فضای مجازی دانست و از ایجاد 
علیرضا  داد.  خبر  آینده  در  دانش آموزان  برای  پاک  اینترنت 
کاظمی- معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش در 
خصوص چالش مومو و سایر چالش هایی که در آموزش مجازی 
ممکن است دانش آموزان را تهدید کند، گفت: با توجه به اینکه 
دانش آموزان اکنون در فضای مجازی حضور دارند، ما باید بخشی 
از تمرکزمان را متوجه آسیب های فضای مجازی کنیم، در همین 
راستا نیز آموزش و پرورش برای پیشگیری از آسیب های فضای 

مجازی اقدامات خاص خود را دارد.

مومو یکی از چالش های جزئی فضای مجازی است

وی ادامه داد: چالش مومو یکی از موضوعات بسیار کوچک 
فضای مجازی است. فضاهای شبهه افکنی، مسائل اخلاقی، 
شایعه پراکنی، دروغ پردازی ورود دانش آموزان به فضاهای 
مختلف، اعتیاد دانش آموزان به اینترنت و... همه این ها از 
جمله آسیب های فضای مجازی است. معاون وزیر آموزش و 
پرورش ادامه داد: طبیعی است که باید نسبت به این مسئله 
واکنش نشان بدهیم، به نظر من مهمترین اقدام عملیاتی 
آموزش و پرورش در راستای مبارزه با پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی در فضای مجازی راه اندازی شبکه امن شاد است. باید 
فکر کنیم  که اگر شاد نبود، چه اتفاقی می افتاد و امروز آن ها 

در چه فضایی سیر می کردند.

اخبار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید حسین قدیرکاشانی  را گرامی می دارد

آغاز مرحله آزمایش انسانی واکسن کرونا از اواسط آبان
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: واکسن 
ایرانی کرونا مراحل آزمایش حیوانی را طی کرده و از 
انسانی  آزمایش  مرحله  وارد  امسال  ماه  آبان  اواسط 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، سعید نمکی اظهارکرد: شیوه 
بهداشت  جهانی  سازمان  با  را  کرونا  واکسن  ساخت 
مطرح کرده ایم و در آینده نزدیک خبرهای خوبی در این 

خصوص خواهید شنید.
نمکی با اشاره به اینکه اواسط آبان ماه امسال واکسن 
انجام می گیرد،  انسان  آزمایش روی  به صورت  کرونا 
اضافه کرد: مراحل تست واکسن کرونا با ۴ یا ۵گروه در 

کشور در حال دنبال شدن است.
وزیر بهداشت با تاکید بر اینکه واکسن ایرانی کرونا مراحل 
آزمایش حیوانی را طی کرده است، افزود: در حال حاضر 
۳گروه از ۵گروه مورد آزمایش بر اساس استانداردهای 
اعلام شده جهانی در حال انجام اقدامات لازم هستند و 

تاکنون پیشرفت خوبی داشته اند.
نمکی خاطرنشان کرد: اگر ویروس کرونا دچار تغییرات 
بنیادین نشود و تغییر رفتار ندهد، امیدواریم در روزهای 
از  فاز جدیدی  وارد  واکسن  آزمایش  با  بتوانیم  آینده 

مراحل درمانی کرونا شویم.
به سوالی درخصوص مشکل  بهداشت در پاسخ  وزیر 
تأمین انسولین برای بیماران دیابتی در کشور، عنوان کرد: 
در حال حاضر مشکلی برای تأمین انسولین نداریم و افراد 
متقاضی با کارت ملی می توانند مراجعه کرده و انسولین 

مورد نیاز را دریافت کنند.
نمکی با اشاره به اینکه امسال میزان انسولین بیشتر از 
سال های گذشته وارد کشور شده است، گفت: در حال 
حاضر نوع اول انسولین در کشور به میزان زیادی وجود 

دارد و کمبودی در این خصوص نداریم.
امکانات  کمبود  زمینه  در  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
بیمارستانی در کشور در زمینه مداوای بیماران کرونایی 
گفت: هیچ کم و کاستی در بخش بیمارستان و نیز 

تجهیزات و امکانات درمانی نداریم.
نمکی عدم همراهی و قانون شکنی از سوی برخی افراد 
در کشور در خصوص رعایت نکردن موارد بهداشتی را 
بیان  کرونا  بیماری  روی مدیریت  از مشکلات پیش 
وجود  با  متأسفانه شاهد هستیم  کرد:  و خاطرنشان 
هشدارهای فراوان افرادی دستورالعمل های بهداشتی 
را رعایت نمی کنند و یکی از عوامل این موضوع عدم 

برخورد قانونی با هنجارشکنان است.
وزیر بهداشت با بیان اینکه گزارشات همه استان ها رصد 
می شود، گفت: متأسفانه شاهد آمارهای نگران کننده ای 
در زمینه شیوع ویروس کرونا در آذربایجان غربی هستیم.

نمکی افزود: هیچ بیمار، هیچ قومی در هیچ استانی 
در پشت در بیمارستانها به دلیل کمبود تخت و دستگاه 

ونیتلاتور نداشته ایم.

کرونا در ایران
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استاندار البرز در پیامی به مناسبت روزصادرات با اشاره به 
ظرفیت ها و توانمندی های اقتصادی استان اعلام کرد که 
میزان صادرات کالا از این استان در ۶ماهه نخست امسال 
نسبت به مدت مشابه سال قبل از افزایش ۴۳درصدی 

برخوردار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، در متن پیام عزیزاله شهبازی 
البرز توفیق یافته در چنین شرایطی  آمده است: استان 
در سال۹۸ نسبت به سال۹۷ حدود ۷۲درصد و در ۶ماهه 
به مدت مشابه سال۹۸ حدود ۴۳درصد  نسبت  سال۹۹ 

افزایش صادرات را داشته باشد.
بر اساس این پیام، افزایش صادرات البرز مرهون فراهم کردن 
و  حمایتی  بسترهای  ایجاد  و  مناسب  زیرساخت های 
تخصیص اعتبارات ستاد تسهیل و رفع موانع تولید به 
برگزاری  و  میدانی  ویژه  پیگیری های  حداکثری،  صورت 
گسترده  تلاش  تردید،  بدون  البته  و  تخصصی  جلسات 
سرمایه گذاران، تولیدکنندگان و تجار نامی کشور در البرز 

است.
استاندار البرز در پیام خود آورده است: اگر همچنان زنجیره 
و شبکه تولید و صادرات کالاها و محصولات هم در داخل 
استان و هم در سطح ملی، به درستی مدیریت شود، قطعاً 
شاهد تحقق جهش بزرگ تولید و رونق اقتصادی بواسطه 
توسعه صادرات غیرنفتی، اشتغال زایی و کاهش دغدغه های 

اقتصادی تولیدکنندگان و آحاد مردم خواهیم بود.
در پیام شهبازی تاکید شده است:  بدون شک مهمترین 
مساله برای هر کشوری دستیابی به توسعه اقتصادی و 

از نظام اقتصادی تولیدگرا و صادرات محور  برخورداری 
رهبری  معظم  مقام  منویات  تحقق  راستای  در  است. 
همچنین  و  برون گرا  و  درون زا  اقتصاد  خصوص  در 
سیاست های نظام و دولت در این مسیر، در استان البرز 
وبرنامه ریزی،  تولیدکنندگان  فراوان  و تلاش  انگیزه  نیز 
مدیریت و حمایت از صادرات کالاهای تولیدی از سوی 
دولت، زنجیره ای انکارناپذیر و به هم پیوسته برای تولید 
و صادرات و نیل به جهش تولید با تمام محدودیت ها 
کرونا،  عالمگیر  شیوع  همچنین  و  ها  تحریم  بواسطه 
توانستیم با رویکرد تعامل و هم افزایی نسبت به پیشبرد 
برنامه ها و رسیدن به هدف که همانا توسعه صادرات 

است، گام برداریم.

استاندار البرز در متن پیام خود همچنین آورده است: در این 
روز از تلاش های ارزشمند تمام تجار، بازرگانان، صنعتگران، 
فعالان اقتصادی و کار آفرینان کوشا و دلسوز استان که در 
جهت تعالی کشور اهتمام می ورزند قدردانی می نمایم و 
سلامتی و توفیق روزافزونتان را در راستای تحقق اهداف 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران  را از درگاه خداوند 

متعال خواستارم.
استان البرز سه هزارو۵۰۰واحد تولیدی و صنعتی دارد که 

بخشی از محصولات این صنایع صادراتی است.
اراضی  ۶۸هزارهکتار  داشتن  با  استان  این  همچنین 
کشاورزی و باغی با تولید محصولات کیفی در صادرات  

کشورنقش محوری دارد.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز« خبر داد:

افزایش 43 درصدی میزان صادرات استان 

ساخت ۱۲ هزار واحد مسکونی در شهرجدید هشتگرد 
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد استان البرز اعلام کرد که عملیات 
ساخت ۱۲ هزار و ۹۶ واحد مسکونی طرح اقدام ملی مسکن روز پنجشنبه هفته 

جاری با پیام ویدئوکنفرانسی رییس جمهوری در این شهر آغاز می شود.

اجرای طرح »کوچ«
 در مدارس گیلان

طرح  گفت:  گیلان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
کنترل وزن و چاقی دانش آموزان )کوچ( با هدف افزایش 
فعالیت های بدنی، عادات غذایی مناسب و ارتقای سبک 

زندگی سالم از امروز در همه مدارس گیلان آغاز شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد رحمتی در آیین افتتاحیه 
درباره نحوه  از مدارس رشت،  استانی طرح کوچ در یکی 
اجرای این طرح در حوزه سلامت اظهار کرد: طرح کنترل 
وزن و چاقی دانش آموزان در دو مرحله ابتدا از ۲۶مهر تا 
اجرا  جاری  سال  ۱۵اسفند  تا  اول  از  همچنین  و  ۱۵آبان 

می شود.
چاقی  و  وزن  کنترل  ملی  طرح  اجرای  به  اشاره  با  وی 
تعیین  و  غربالگری  افزود:  گیلان  در  دانش آموزان)کوچ( 
شاخص توده بدنی دانش آموزان در دو مرحله، جلب حمایت 
معلمان،  مدیران،  ویژه  به  ذینفعان  تمامی  همکاری  و 
کارکنان، دانش آموزان و والدین، ایجاد تغییر رفتار و سبک 
زندگی دانش آموزان به سبک زندگی فعال و سالم، کمک به 
حفظ وضعیت دانش آموزان دارای وزن طبیعی و متناسب 
و کمک به بهبود وضعیت دانش آموزان لاغر و کم وزن از 

اهداف اجرای این طرح است.
دانش آموزانی  شناسایی  با  طرح  این  در  افزود:  رحمتی 
و  تشخیصی  برنامه های  اجرای  و  دارند  وزن  اضافه  که 
پیگیری های بعدی، تلاش می شود دانش آموزان به شرایط 

ایده آل جسمی و روحی دست یابند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان گیلان با اشاره به ضرورت 
همکاری های دو جانبه آموزش و پرورش و وزارت بهداشت 
و درمان خاطرنشان کرد: در شرایط کرونایی با استفاده از 
شبکه شاد زمینه سنجش سلامت دانش آموزان را با بارگذاری 

سامانه های علمی و طبی فراهم می کنیم.

تولید روزانه ۵۰۰هزار عدد 
ماسک در قزوین

معاون توسعه منابع و مدیریت سازمان صنعت، معدن و 
تجارت استان قزوین از تولید روزانه ۵۰۰هزارعدد ماسک در 

قزوین خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مجید برزگر با اشاره به وضعیت 
تولید ماسک در استان قزوین اظهار کرد: به لطف خدا هیچ 
مشکلی در تولید ماسک نداریم و تمام ماسک مورد نیاز استان 

قزوین در همین استان تولید می شود.
وی افزود: با تلاش صنعتگران و تولیدکنندگان امروز علاوه بر 
نیاز استان نیاز استان های دیگر را نیز تأمین می کنیم و توان 

افزایش میزان تولید فعلی را داریم.
معدن  صنعت،  سازمان  مدیریت  و  منابع  توسعه  معاون 
و تجارت استان قزوین عنوان کرد: در حالی که نیاز استان 
۱۲۰هزارعدد ماسک در روز است، هم اکنون بالغ بر ۵۰۰هزارعدد 

ماسک در واحدهای تولیدی استان تولید می شود.
وی عنوان کرد: این ماسک ها با قیمت مصوب بازار تولید 
می شود و اگر مجموعه هایی دنبال قیمتی پایین تر از قیمت 

مصوب بازار هستند نیز آمادگی داریم به آنها کمک کنیم.
برزگر همچنین به وضعیت بازار نیز اشاره و عنوان کرد: در 
سازمان  دغدغه های  از  یکی  نیز  بازار  کنترل  فعلی  شرایط 

صنعت، معدن و تجارت استان قزوین است.
وی نظارت و بازرسی را بخشی از تلاش های این سازمان برای 
نظارت بر بازار دانسته و تأکید کرد: در یک ماهه اخیر بیش 
۳هزار و ۸۰۰مورد بازرسی از واحدهای صنفی در سطح استان 

انجام شده است.
برزگر تصریح کرد: در همین راستا برای ۳۸۰واحد متخلف 
اخطار صادر شده و همچنین برای تعدادی از صنوف نیز پرونده 

به ارزش ۱۷میلیارد ریال تشکیل شده است.

کوتاه از استان ها

جامعه

»رئیس کل دادگستری استان« اعلام کرد:

آزادسازی 2200 هکتار از اراضی تغییر کاربری یافته ی البرز

صادرات محصولات کشاورزی ارگانیک کرج به اروپا 

آزادسازی  از  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
2200هکتار از اراضی تغییر کاربری یافته استان البرز 
خبر داد و گفت: تغییر کاربری ها و آخرین وضعیت 
آزادسازی ها بر اساس داده های ماهواره ای در اختیار 

دادگستری استان البرز قرار خواهد گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین فاضلی هریکندی- 
البرز، ظهر روزگذشته  استان  رئیس کل دادگستری 
در نشست با رئیس جدید سازمان جهاد کشاورزی 
استان البرز که در محل دادگستری استان و با حضور 
دبیر شورای تحول قضایی استان برگزار شد، به تبیین 
انتظارات دستگاه قضایی در زمینه مقابله با تغییر 
کاربری ها پرداخت و گفت: در کنار وظایف قانونی 

دستگاه ها، تصمیمات و مصوبات »قرارگاه صیانت 
از بیت المال و مقابله با تغییر کاربری استان البرز« 
باید مبنای اقدامات دستگاه ها در حوزه حقوق عامه 

قرار گیرد.
وی با تأکید بر عزم و جدیت دادگستری استان برای 
مقابله با تغییر کاربری اراضی زراعی و تعدی به اراضی 
ملی تصریح کرد: دستگاه قضایی استان پیشگیری و 
مقابله با تغییر کاربری ها را به صورت توامان پیگیری 
می کند و ضمن برخورد با متخلفان اجازه ادامه تصرف 
و تجاوز به اراضی ملی و منابع طبیعی، محیط زیست، 
حریم راه ها و رودخانه ها و تغییر غیرمجاز کاربری 

اراضی زراعی و باغ ها را نخواهد داد.

اراضی  حجم  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
آزادسازی شده از ابتدای سال جاری تاکنون را نزدیک 
به 2200 هکتار بیان کرد و گفت: از این مقدار بیش 
از 675هکتار مربوط به ساوجبلاغ و 476هکتار در 
حوزه قضایی چهارباغ است؛ همچنین 481هکتار در 
اشتهارد،  در  در کرج، 65هکتار  نظرآباد، 393هکتار 
21هکتار در فردیس و 5هکتار در طالقان آزادسازی 

شده اند.
بر مبتنی  جامع  سامانه  ایجاد  با  شد:  متذکر  وی 
GIS  رصد دقیق و برخط تغییر کاربری ها و آخرین 
وضعیت آزادسازی ها بر اساس داده های ماهواره ای 

در اختیار دادگستری استان البرز قرار خواهد گرفت.

مدیر جهاد کشاورزی کرج گفت: محصولات ارگانیک 
حوزه کشاورزی این شهرستان به اروپا صادر می شود.

بیان  با  به گزارش »دنیای هوادار« اسماعیل صارمی 
اینکه در شهرستان کرج حدود ۷هزار و ۷۷۲بهره بردار در 
حوزه کشاورزی فعالیت دارند، اظهار کرد: ۱۵درصد این 
جمعیت را زنان روستایی تشکیل می دهند که در بخش 
دامداری، کشت گلخانه ای و سایر بخش ها فعالیت 
می کنند. وی با بیان اینکه ۲۹نفر از این بهره برداران به 
عنوان تسهیل گر بخش کشاورزی در دو بخش همکاری 
می کنند، تصریح کرد: برخی زنان روستایی در بخش 
آسارا هم در زمینه باغداری و هم دامداری فعالیت دارند. 
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کرج با بیان اینکه زنان 
روستایی در بخش مرکزی این شهرستان عمدتاً در تولید 

صیفی جات فعالیت دارند، خاطرنشان کرد: این افراد به 
عنوان رابط بین جهاد و کشاورزان محسوب می شوند 
و در ارتقای سطح دانش و استفاده از روش های نوین 
کرد:  خاطرنشان  وی  دارند.  بسزایی  نقش  کشاورزی 
همچنین بسیاری از زنان روستایی در بخش مرکزی 
شهرستان کرج در زمینه تولید گیاهان دارویی ارگانیک 
فعالیت دارند. وی با بیان اینکه بسیاری از زنان روستایی 
شهرستان کرج در بخش مشاغل خانگی فعال هستند، 
خاطرنشان کرد: زنان روستایی در زمینه شیرینی پزی، 
بسته بندی خشکبار، تولید ترشی مربا، میوه خشک، 
عرقیجات، پخت نان، بسته بندی عسل، پرورش مرغ 
بومی و ماهی های زینتی و... به عنوان نیروی مولد 

نقش بسزایی در تولید محصولات کشاورزی دارند.

کشاورزی  مشاغل  از  بخشی  اینکه  بیان  با  صارمی 
اگر  و  دارند  فعالیت  ارگانیک  تولیدات  خصوص  در 
محصولاتشان استاندارهای لازم را داشته باشند به مرحله 
صادرات می رسند، مطرح کرد: در بازدیدی که از یک 
شرکت داشتیم، در زمینه صادرات میوه های خشک شده 
به کشورهای اروپایی فعالیت داشت و ۹۰درصد نیروهای 
این حیطه را بانوان تشکیل می دادند. وی اظهار کرد: 
زنان روستایی با توجه به ظرفیت که دارند سهم بزرگی 
در تولید محصولات کشاورزی دارند و دوشادوش مردان 
در زمینه کشاورزی تلاش می کنند. مدیر جهاد کشاورزی 
شهرستان کرج بیان کرد: یک چهارم جمعیت زنان جهان 
را زنان روستایی تشکیل می دهند و حدود ۱۱میلیون نفر 

جمعیت زنان روستایی در کشور ما هستند.
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141 سال پیش در چنین روزی »توماس ادیسون«، مخترع لامپ الکتریکی برای نخستین بار ذغالی را 
که برای تهیه انرژی نورانی تهیه کرده بود، بطور موفقیت آمیزی  مورد آزمایش قرار داد. ادیسون طی 

این آزمایش  توانست از یک لوله کربن بوسیله انرژی حرارتی، میزان متنابهی انرژی نورانی تحصیل کند.

شهری
در چنین روزی!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

محدوده سوم برای ساخت 
مسکن کدام است؟

رکود ساخت و ساز در شهر تهران نسبت به سال گذشته 
بیشتر شد. تیراژ ساخت مسکن در پایتخت طی نیمه 
اول امسال با افت ۱۴ درصدی به ۲۶ هزار و ۶۴۸ واحد 
رسید. این میزان عرضه، ۴۵ درصد کمتر از »حداقل 
نیاز سالانه به آپارتمان جدید« است. بسازوبفروش ها 
اما  ندارند.  افزایش سرمایه گذاری  توان  علت،  به سه 
محدوده هایی از جنوب پایتخت مناسب ورود سازنده ها 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، کارنامه ساخت مسکن و 
مقایسه آن با پر رونق ترین مناطق معاملاتی در پایتخت 
»محدوده  یک  نشانه  جاری،  سال  نخست  ماه  در ۶ 
به  ساختمانی  سرمایه گذاری های  کوچ  برای  جدید« 
بسازوبفروش ها برای عبور از گردنه رکود بازار می دهد. 
آمار تیراژ ساخت  و سازهای مسکونی در پایتخت طی 
نیم سال نخست ۹۹ منتشر شد. جزئیات مجوزهای 
جدید  ساز  و  ساخت  برای  شده  صادر  ساختمانی 
در مناطق ۲۲ گانه شهر تهران طی نیم سال نخست 
امسال حاکی از آن است که از ابتدای سال جاری تا 
پایان شهریور، مجموعا ۲۶ هزار و ۶۴۸ واحد مسکونی 
از شهرداری مجوز ساخت دریافت کرده اند که در مقایسه 
با مدت مشابه سال گذشته)۶ ماه نخست سال ۹۸( 
معادل ۱۴ درصد کاهش پیدا کرده است. بنابر این آمار، 
در نیم  سال ابتدایی ۹۹، به طور متوسط ماهانه ۴ هزار و 
۴۰۰ واحد مسکونی در مناطق مختلف پایتخت ساخته 
شده است که نسبت به کف نیاز به عرضه ماهانه مسکن 

در پایتخت تفاوت معناداری دارد.
براساس نرخ تخریب و نوسازی و با لحاظ اینکه در 
دوره های رونق معاملاتی ماهانه بیش از ۱۲ هزار واحد 
مسکونی خرید و فروش می شود)که بیش از ۵۰ درصد 
آن به آپارتمآن های نوساز طی سال های گذشته تعلق 
داشته است( کف نیاز به عرضه مسکن جدید در پایتخت 
ماهانه ۸ هزار واحد برآورد می شود. این در حالی است 
که وضعیت موجود ساخت وساز در مناطق مختلف شهر 
نشان می دهد ماهانه حدود ۴۵ درصد کمتر از کف نیاز 

به مسکن جدید در پایتخت ساختمان سازی می شود.

گران شدن بی ضابطه  مصالح ساختمانی
بررسی ها حاکی از آن است که علاوه بر شرایط اقتصاد 
کلان کشور که منجر به کوچ سرمایه ها از بازار ساخت 
وساز به سایر بازارهای دارایی شده، سه عامل اصلی در 
سایه اندازی رکود بر بازار ساخت وساز شهر تهران طی 
سال های گذشته و به ویژه در سال جاری نقش دارند. 
عامل اول، رشد نجومی قیمت زمین طی ماه های اخیر 
است که سهم مهمی در هزینه ساخت وساز به ویژه در 
شهر تهران دارد. عامل دوم، افزایش قابل توجه مصالح 
ساختمانی است که از ماه های ابتدایی سال جاری آغاز 
و همچنان ادامه دارد. گران  شدن بی ضابطه مصالح 
ساختمانی اصلی در پروژه های ساختمانی، منجر به 
کاهش حاشیه سود سازندگان شده است. سومین عامل 
نیز سختی سازندگان در فروش واحدهای مسکونی تمام 
شده به علت افزایش شکاف قدرت خرید متقاضیان و 
قیمت تمام شده است. به نظر می رسد هر عامل درونی 
بازار مسکن، سبب شده تا رغبت فعالان ساختمانی برای 
آغاز پروژه های جدید و سرمایه گذاری در بخش ساخت 

وساز به شدت کاهش پیدا کند.
در این میان وضعیت در حوزه سرمایه گذاری ساختمانی 
در محدوده تهران قدیم نیز با وجود ارائه بسته های 
تشویقی شامل تخفیفات در هزینه های صدور مجوز 
ساختمانی و... تفاوت چندانی با سایر محدوده های شهر 
تهران ندارد. آمارها نشان می دهد در نیم سال نخست 
امسال، در محدوده ۳ هزار و ۲۶۸ هکتاری بافت فرسوده 
پایتخت، در مجموع ۴ هزار و ۷۰۰ واحد ساخته شده که 
حدود ۱۸ درصد از مجموع ساخت وسازهای انجام شده 
در شهر تهران طی این بازه زمانی را شامل می شود. به 
این معنا که در محدوده های قدیمی و فرسوده پایتخت 
که نیاز است هرچه سریع تر بازسازی و نوسازی شوند، 
به طور متوسط ماهانه ۷۸۰ واحد مسکونی مجوز ساخت 
دریافت کرده اند. مقایسه این تیراژ ماهانه ساخت وساز در 
مناطق فرسوده تهران با دوره های رونق ساخت وساز)اوایل 
دهه ۹۰( بیان کننده نصف شدن میزان عرضه آپارتمان در 

این محدوده از شهر تهران است.

مسکنگزارش

»عباس زارع« خبر داد؛

سند جامع محلات کرج تدوین شده است

گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
مطالعات ایجاد پیاده راه در هفت خیابان اصلی شهر به پایان 

رسیده است.
هویت  کارگروه  در  زارع  عباس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
فرهنگی کرج که در شهرداری منطقه ۲ برگزار شد، با اشاره به 
تدوین سند جامع محلات کرج گفت: تمامی محلات کرج در 

این سند شناسایی شده و روی نقشه مشخص شده اند.
او با اشاره به درجه بندی محلات در سند جامع محلات ادامه 
داد: بر اساس این سند محلات کرج به محلات جدید، با سن 

کم و قدیمی تقسیم بندی شده است.
او با بیان اینکه تدوین چند سند دیگر از طریق شورای پنجم در 
حال پیگیری است، افزود: شاید عمر شورای پنجم به  اجرای 
تمامی این سندها نرسد ولی شهروندان در طول سال های آتی 

از نتایج آن بهره مند خواهند شد.
او از تدوین اسناد جامع بهسازی منطقه خلج آباد و کلاک 
پایین به عنوان بخشی از اقدامات صورت گرفته در شورای 

پنجم نام برد و گفت: مراحل اجرای طرح بهسازی خلج آباد 
شروع شده و سند بهسازی کلاک پایین هم در مرحله تصویب 
قرار دارد. بدون شک نتیجه تدوین این سندها طی ۱۰ تا ۱۵ 

سال آینده در شهر نمود پیدا می کند.
زارع در ادامه به پیگیری طرح پیاده راه سازی و پیاده محوری 
در کرج اشاره کردو توضیح داد: در این طرح ۷ خیابان اصلی 
اند که  راه مورد مطالعه قرار گرفته  ایجاد پیاده  شهر جهت 
خیابان اصلی رجایی شهر، خیابان المهدی حصارک و خیابان 
شریعتی عظیمیه بخشی از آن ها است. بدیهی است با افزایش 
تعداد عابرینی که در خیابآن های نام برده در تردد هستند، به 

پویایی و نشاط کرج اضافه می شود.
کنار  در  اینکه  بر  تاکید  با  پایان  در  کرج  عضو شورای شهر 
توجه به مشکلات و نیازهای فرهنگی شهر باید به معضلات 
اجتماعی نیز نگاه ویژه ای داشت، گفت: باید نوع و پراکندگی 
آسیب های اجتماعی در محلات مختلف کالبد شکافی شود تا 

بتوانیم برای کنترل آن ها اقدامات لازم را اجرا کنیم.

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری پژو تیپ sd  v8tu5 206رنگ سفید روغنی مدل ۱۳۹۴ 
دارای پلاک انتظامی ۱۹۲ و ۶۹ ایران ۶۶ متعلق به محمد عباسی به شماره موتور ۰۱۱۸۵۵۳ و شماره شاسی ۶۸۹۰۱۵ 
که به استناد سندنکاحیه ۱۱۸۴۹ مورخ 1385/6/5دفترخانه ازدواج ۲۱ خوی در قبال صداقیه خانم مهسا قاسم خانی 
بازداشت می باشد توصیف اجمالی آن عبارت است اطاق فابریک است لیکن درب موتور بازسازی شده لبه بالای درب 
جلو چپ برگشته و بازسازی گردیده. گلگیر عقب چپ خردگی جزئی دارد. درب جلو و عقب راست چند نقطه دارد. موتور 
دارد لیکن به جهت فقدان سوئیچ و عدم شارژ باطری امکان آزمایش فنی مقدور نگردید و حسب اظهارات خواهان 
موتور آماده به کار می باشد. شاسی با عنایت به بسته بودن درب ها و نبود سوئیچ حک شاسی مورد بازدید واقع 
نگردید ولیکن حک شاسی پشت شیشه با اسناد مطابقت دارد. رنگ روغنی و فاقد زیر رنگ می باشد . جفت پلاک های 
انتظامی منصوبه به شماره ۱۹۲ و ۶۹ ایران ۶۶ اصیل و فابریک است. شیشه ها سالم لاستیک جلو حدودا ۷۰ درصد آج 
لاستیک های عقب حدودا ۴۰ درصد آج دارد و فاقد بیمه است. اتومبیل فوق در پارکینگ پارسیان فردیس به نشانی ۴۵ 
متری امام خمینی جنب پمپ گاز توقیف میباشد طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/6/30 به مبلغ 
1/420/000/000 ریال ارزیابی شده ، از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده در روز شنبه مورخ 1399/8/17 از ساعت 
۹ الی ۱۲ در پارکینگ پارسیان فردیس به نشانی ۴۵ متری امام خمینی جنب پمپ گاز از طریق مزایده به فروش می 
رسد . مزایده از مبلغ 1/420/000/000ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های 
قانونی به عهده برنده مزایده است ونیم عشروحق مزایده نقدا وصول خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل 
رسمی غیر مترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. ضمنا وفق ماده ۱۳۶ 
آیین نامه اجرا )اصلاحی( شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و 
حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف 
مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را 
به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت 

عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 99/720ف تاریخ انتشارچهارشنبه: 99/7/30   
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت کرج

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۴۵۹۸ 
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فرهنگی

میراث فرهنگی ادبیات

مروارید کرج در انزوا خاک می خورد اعلام مقدمات حضور ناشران در نمایشگاه 
سرپرست معاونت میراث فرهنگی البرز گفت: مرمت کاخ مجازی کتاب تهران

مروارید با محاسبات گذشته حدوداً ۵۰میلیارد تومان اعتبار 
لازم داشت که در شرایط تورمی فعلی باید ۱۰میلیارد تومان 

دیگر به آن اضافه کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباس نوری با اشاره به آخرین 
وضعیت مرمت کاخ مروارید اظهار کرد: این مجموعه بیش از 
۱۱۰هکتار وسعت دارد که تنها ۳۰هکتار آن به میراث فرهنگی 

واگذار شده است.
وی ادامه داد: بعد از واگذاری بخشی از این مجموعه به 
میراث فرهنگی از جمله ساختمان کاخ، اقدامات لازم برای 

مرمت آن آغاز شد.
نوری ادامه داد: متأسفانه با توجه به اعتبارات محدود وزارت 
میراث فرهنگی و اعمال تحریم، مرمت کاخ مروارید به کندی 

پیش می رود.
وی با اشاره به اینکه با وضع فعلی تخصیص اعتبارات به 
نظر نمی رسد که حتی در برنامه پنج ساله هم بتوان مرمت 
این مجموعه را به پایان رساند، گفت: مرمت کاخ مروارید 
با محاسبات گذشته حدوداً ۵۰ میلیارد تومان اعتبار لازم 
داشت که در شرایط تورمی فعلی باید ۱۰میلیاردتومان دیگر 

به آن اضافه کرد.
از سوی  اعتبار  این  نوری اضافه کرد: بدیهی است تامین 
وزارتخانه آن هم در شرایط فعلی امکان پذیر نیست به همین 
دلیل نباید به پایان عملیات مرمت این مجموعه  در آینده 

نزدیک امیدوار بود.
کاخ سلیمانیه  به وضعیت مرمت  این مسئول همچنین 
اشاره کرد و گفت: امسال در مجموع ۱۵۰میلیون تومان برای 
مرمت این کاخ اعتبار در نظر گرفته شده که نیمی از آن 
برای پرداخت حقوق و دستمزد عواملی که اقدامات مرمتی و 
عمرانی این مجموعه را انجام می دهند هزینه می شود و عملًا 

حدود ۷۰میلیون تومان برای مرمت این کاخ باقی می ماند.

سرپرست معاونت میراث فرهنگی البرز توضیح داد: مرمت 
کلی این کاخ به اتمام رسیده و در مرحله نهایی ترمیم نقوش 

این مجموعه هستیم.
وی با ابراز نگرانی از وضعیت نقوش دیواری این مجموعه 
ادامه داد: از آنجایی که پشت دیواره های این نقوش خالی 
است ممکن است با یک حادثه مثل زلزله کل نقاشی های 
دیواری فرو بریزد به همین دلیل باید فکری برای مستحکم 

کردن فضای خالی پشت این نقاشی ها کرد.
نوری افزود: اگر همه چیز خوب پیش برود در دهه فجر 
امسال کاخ سلیمانیه به همراه موزه ادوات کشاورزی و موزه 
جانورشناسی که در محوطه نزدیک این مجموعه قرار دارند با 

هم افتتاح می شود.

نمایشگاه  در  حضور  برای  ناشران  شرکت  مقدمات 
مجازی کتاب تهران از سوی موسسه خانه کتاب و 
ادبیات ایران از جمله زمان اعتبار مجوز نشر و بانک 

عامل در این نمایشگاه اعلام شد.
روابط عمومی  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
مؤسسه خانه کتاب و ادبیات ایران، ناشران متقاضی 
حضور در نمایشگاه مجازی کتاب تهران باید نسبت به 
افتتاح حساب در بانک صادرات ایران به عنوان بانک 

عامل نمایشگاه مجازی کتاب تهران اقدام کنند.
مجوز نشر برای حضور در این نمایشگاه باید تا پایان 
دی، سال جاری معتبر باشد و ناشران ملزم  هستند 
سامانه  به  خود  کتاب های  اطلاعات  کنترل  برای 
موسسه خانه کتاب و ادبیات ایران مراجعه و نسبت به 
اعلام وصول کتاب ها اقدام کنند. زمان ثبت نام ناشران 
برای حضور در نمایشگاه مجازی کتاب تهران به زودی 

اطلاع رسانی خواهد شد.
در  و  کرونا  ویروس  شیوع  از  پیشگیری  منظور  به 
راستای مصوبات ستاد ملی مقابله با کرونا، توصیه های 
وزارت بهداشت مبنی بر ضرورت رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و پرهیز از برگزاری هرگونه تجمع در سطح 
کشور، شورای سیاست گذاری نمایشگاه کتاب تهران، 
برگزاری سی و سومین دوره نمایشگاه بین المللی کتاب 

تهران را به صورت فیزیکی در سال جاری لغو کرد.
در راستای تحقق سیاست های حمایتی معاونت امور 
فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از جامعه نشر 
کشور، نمایشگاه مجازی کتاب تهران در سال جاری 
برگزار خواهد شد و این نمایشگاه جایگزین نمایشگاه 

بین المللی کتاب تهران نخواهد بود.

نمایشگاه بین المللی کتاب تهران که تاکنون سی و 
دو دوره پشت سر گذاشت بر اساس روال هر ساله و 
فراخوان دعوت از ناشران داخلی و خارجی همه ساله 
اردیبهشت ماه به مدت ۱۰روز برگزار و در نهایت ناشران 
و  داخلی  در سطح  نمونه  های  غرفه  کتابفروشان  و 

خارجی معرفی می شدند.
این نمایشگاه که همه ساله به صورت زنده و فیزیکی 
در تهران برگزار می شد، هم جنبه نمایشگاهی داشت و 
هم جنبه فروشگاهی. با شیوع بیماری کرونا مسئولان 
به ویژه مسئولان فرهنگی و هتری و در رأس آن ها 
و  متولی  عنوان  به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
میزبان برگزاری این رویداد فرهنگی بر اساس سیاست 
گذاری های انجام شده، تصمیم گرفتند به مانند دیگر 
همایش ها و رویدادهای فرهنگی و هنری مشابه، این 
رویداد نیز امسال به صورت مجازی به صورت داخلی و 
خارجی برگزار شود. با توجه به پشت سرگذاشتن تجربه 
اول برگزاری این نمایشگاه، نیاز بود برای برگزاری این 
رویداد زیرساخت ها و امکانات لازم مدنظر قرارگرفته و 

لحاظ شود.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Thom Yorke سومین آلبوم فردی تام یورک ANIMA آلبوم سینت پاپ آنیما
 Radiohead خواننده مشهور انگلیسی و یکی از اعضای گروه پرطرفدار ریدیوهد
است. آنیما اصطلاحی است که توسط روانشناس مشهور سوئیسی، کار گوستاو 
یونگ ابداع شده و به بخش ناهشیار فرد اطلاق می شود. این آلبوم حاصل دوره 
 Nigel طولانی همکاری تام یورک با تهیه کننده همیشگی اش، نایجل گودریچ
Godrich در اجراهای زنده و کارهای استودیویی است.  این آلبوم همراه با فیلمی 
کوتاه از پل توماس اندرسون Paul Thomas Anderson کارگردان مشهور هالیوود 
منتشر شد. تام یورک پیش از این نیز با ارائه آثاری عمیق و تأثیرگذار، چه به صورت 
فردی و چه در همکاری با ریدیوهد، موسیقی عرضه کرده بود که با فضای پیچیده 
خود در ذهن مخاطب نفوذ بکند و مخاطب را به ملاقات بخشی از ذهن ببرد که تا 
پیش از این درکی از آن نداشت. او در آلبوم ANIMA تلاش کرده است تا با تلفیق 
گسترده المان های موسیقی تجربی با موسیقی الکترونیک، مضامین دیستوپیایی 
و ضدآرمان شهری و اضطراب ها و وسواس های فکری نزدیک به آن را بیان و منتقل 
کند. تام یورک - Thom Yorke - خواننده،  گیتارییست و پیانیست مشهور بریتانیایی 
است که به واسطه تأسیس و عضویت در گروه ریدیوهد - Radiohead - از شهرت 

زیادی در دنیا برخوردار است.

ANIMA
::    Thom Yorke  -تام یورک ::

فیلم  ملکه و لاغرمردنی به کارگردانی ملینا ماتسوکاس و با بازیِ دنیل کالویا، جودی 
ترنر-اسمیت، بوکیم وودباین، اثرِ لنا وایتی، جیمز فری با  بودجه ۲۰میلیون دلاری و 
فروش جهانی ۴۳میلیون دلاری است. ملکه و لاغرمردنی از آن دسته فیلم هایی است 
که شاید درنگاه اول بسیار غلط انداز باشد و نتوانید با آن ارتباط برقرار کنید، اما اگر 
پای آن بنشینید با یکی از تاریک ترین کمدی های رو به رو خواهید شد که نمونه اش 
را طی چند سال اخیر کمتر دیده اید. داستان این فیلم درباره دو جوان است که در 
رابطه عاطفی قرار دارند و تصمیم می گیرند در یک روز عادی با یک دیگر به شهر بروند 
تا کمی خوش بگذرانند، اما اتفاقات بسیار عجیبی تنها در یک روز برایشان می افتد 
که زندگی این دو کارکتر را برای همیشه عوض می کند. ملینا ماتسوکاس وظیفه 
کارگردانی این فیلم را برعهده داشته و شاید جالب باشد بدانید که این کارگردان تا 
قبل از این فیلم تنها به ساخت موزیک ویدیو مشغول بود و این فیلم، بزرگ ترین 
پروژه او محسوب می شود. توصیه می کنیم که حتما این فیلم را مشاهده کنید و با 
یکی از بهترین فیلم های۲۰۱۹ آشنا شوید. اگر قرار بود این فیلم در ایران فیلم برداری 
شود، بهترین مکانی که می توان این فیلم را در آن برداشت کرد، شهرهای شمالی ایران 
است. به خصوص شهرهایی مانند گرگان که بسیار سرسبز و زیبا هستند و علاوه بر 

آن، خیابان های زیادی دارند.

ملکه و لاغرمردنی
:: ملینا ماتسوکاس  ::

کتاب پول و قانون جذب اثر استر و جری هیکس، آموزش جذب ثروت، سلامتی 
و خوشبختی است. کتاب پول و قانون جذب را با ترجمه  سولماز موثق می خوانید. 
استر و جری هیکس در کتاب پول و قانون جذب، درباره  قانون صحبت می کنند که 
به واسطه  آن می توانیم زندگی بی نظیری برای خودمان بسازیم. زندگی که سرشار از 
ثروت، موفقیت، سلامتی و خوشبختی باشد. درست است که گاهی اوقات زندگی 
به نظر ما ناعادلانه می آید و همه چیز رنگ دیگری به خود می گیرد. اما آیا انسان ها 
این قدرت را ندارند که زندگی را به میل خودشان تغییر دهند؟ استر و جری هیکس 
معتقدند که قدرت انسان ها بسیار بیشتر از چیزی است که فکر می کنند. تنها روش 

استفاده از این قدرت است که باید یاد بگیریم.
بخشی از کتاب پول و قانون جذب: آیا گاهی به نظر می رسد زندگی عادلانه نیست؟ 
تو به دنبال موفقیت های بیشتری بوده ای و از جان و دل مایه گذاشتی، هر کاری که 
گفتند برای موفق شدن باید انجام دهی را انجام داده ای، اما پیشرفتی که در دستیابی 
به موفقیت مورد نظرت داشته ای، بسیار ناچیز بوده است. خیلی سخت تلاش کردی، 
به خصوص در ابتدای راه، تا چیزهای درست را یاد بگیری، در موقعیت های درست 
قرار بگیری، کارهای درست انجام دهی و حرف های درست بزنی... اما اغلب اوقات به 

نظر می رسد هیچ پیشرفتی حاصل نکرده ای.

پول و قانون جذب
::  استر هیکس- جری هیکس / ترجمه: سولماز موثق   ::

کتابفیلم موسیقی

احمدرضا شجاعی عکاس سال سینمای ایران شد
احمدرضا شجاعی تندیس ششمین مسابقه عکس سینمای ایران را دریافت کرد. در این مراسم علی نیک 
رفتار، رئیس هیات مدیره انجمن صنفی عکاسان سینمای با اشاره به چگونگی داوری عکس های این دوره 

ازمسابقه تاکید کرد که لزوم تداوم برگزاری سالیانه مسابقه عکس، یکی از اهداف انجمن است.
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رکورددار کلین شیت فوتبال کشور با وچان خداحافظی کرد
زهرا خواجوی رکورددار کلین شیت فوتبال ایران که فصل قبل لیگ برتر، سنگربان تیم وچان بود از این 
تیم جدا شد. این بازیکن همدانی، سال گذشته »کردستان« را بهترین جایی عنوان کرد که مسئولان آن 

حمایت لازم را از فوتبال بانوان دارند و گفته بود شرایطش اجازه بدهد با وچان می ماند.

ورزشی

آغاز اولین دوره لیگ مجازی کاتای ایران از ۵آبان
۷تیم خارجی در اولین دوره لیگ مجازی کاتای ایران به رقابت با کاتاروهای 

ایرانی می پردازند.اولین دوره لیگ مجازی کاتا از 5آبان ماه آغاز خواهد شد. 
طبق اعلام مسئولان سازمان لیگ و مسابقات در این مسابقات علاوه 

بر تیم های ایرانی چند تیم خارجی از جمله منتخب روسیه، باشگاه 
هالم استد سوئد، منتخب آمریکا و فلیپین حضور دارند.

فصل بیستم لیگ برتر فوتبال یک هفته به تعویق افتاد 
با اعلام فدراسیون پزشکی ورزشی لیگ برتر بیستم از روز ۱۶آبان آغاز می شود.
با ابلاغ محمد اسد مسجدی، سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی شروع 

مسابقات لیگ برتر بیستم به تاریخ ۱۶ آبان ۱۳۹۹ موکول شد. پیش از این 
قرار بود رقابت ها از ۱۰ آبان آغاز شود، برنامه اصلاحی مسابقات متعاقبا 

اعلام می شود.

برگزاری مسابقات جودو قهرمانی کشور قطعی شد
رقابت های جودو قهرمانی کشور در بخش کاتا به صورت آنلاین توسط کمیته مسابقات 

فدراسیون برگزارخواهد شد. این رقابت ها در گروه مردان طی روزهای۳۰بهمن و 
اول اسفند برگزارخواهد شد و بانوان کاتارو نیز ۱۴ و ۱۵اسفند به صورت آنلاین 

روی تاتامی رقابت های قهرمانی کشور قرارخواهند رفت.تمامی پروتکل های 
بهداشتی لازم برای برپایی این پیکارها متعاقباً اعلام خواهدشد.

همدلی راز موفقیت دوومیدانی است
مربی و عضو کمیته فنی دوومیدانی گفت: در دوومیدانی همدلی، کار تیمی و 

همراهی رمز موفقیت است و امیدوارم با این رویه مثبت و همدلی آینده 
خوبی در انتظار جامعه دوومیدانی باشد. زهرا نبی زاده چهره شناخته شده  

متمادی  رکورددار  و  سابق  ملی پوش  کشور،  بانوان  دوومیدانی  در 
پرش ارتفاع است که حالا مدت هاست کار مربیگری را آغازکرده است.

انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال از بین سه گزینه
محمود افشاردوست درباره روند انتخاب سرمربی تیم  ملی والیبال 

کرده اند،  گیری  کناره  ۵نفره  لیست  از  نفر  دو  ظاهراً  گفت: 
منتظرهستیم تا داورزنی مذاکرات خود را با سه نفر باقی مانده 

ادامه دهد. احتمالاً طبق صحبت های داورزنی در رسانه ها تا 
دوهفته آینده مذاکرات به مرحله نهایی خواهد رسید.

پیکارهای لیگ برتر کشتی تا دی ماه به تعویق افتاد
اردوی تیم ملی کشتی آزاد از روز جمعه و اردوی فرنگی کاران تیم ملی از روز 

یکشنبه آغاز شد که همین اتفاق به تأخیر در ادامه رقابت های لیگ 
برتر هم انجامید. بر این اساس، ادامه پیکارهای لیگ و برگزاری 

دور برگشت این پیکارها به دیماه سال جاری و بعد از رقابت های 
جهانی موکول شد.

حضور یخچالی در اولین دیدار تیم روستوک 
بهنام یخچالی- بازیکن ملی پوش بسکتبال ایران و تیم دسته دومی 

میدان  به  بازی فصل جدید  نخستین  در  آلمان،  روستوک 
رفت.یخچالی30 دقیقه در زمین حضور داشت که 7امتیاز، 

5ریباند و یک پاس گل به نام خود ثبت و نمره اثربخشی7 
را کسب کرد. 

تعطیلات اسطوره تیم بسکتبال لیکرز در کشتی ۱۱۵میلیون پوندی 
اسطوره تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز، تعطیلات خودرا در یک 

کشتی ۱۱۵میلیون پوندی گذراند.  دراین شرایط، شنیدن اینکه 
»مجیک« تعطیلات خود را در یک کشتی 115میلیون پوندی 

که هزینه اقامت در آن هفته ای 900هزارپوند است، گذرانده، 
چندان عجیب نیست.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

ستایش سرمربی العربی از مهدی ترابی
سرمربی العربی به ستایش از مهدی ترابی پرداخت 
و ابراز امیدواری کرد که خرید جدید تیمش بتواند 
خودش را نشان دهد و بدرخشد. همر هالگریمسون 
درباره ترابی گفت: ترابی بازیکن خوبی است و به تیم کمک 
برای تیمش می خواهد.  را  بهترین ها  خواهد کرد. هر مربی 
امیدوارم که ترابی در دیدار برابر ام صلال قدرت و توان خود را 

نشان دهد.

ورزشگاه فینال لیگ قهرمانان آسیا مشخص شد
در  الجنوب  روزنامه قطری ورزشگاه  اعلام  طبق 
الوکره به عنوان میزبان دیدار فینال لیگ قهرمانان 

آسیا در سال2020 انتخاب شده است. دیدار فینال 
لیگ قهرمانان آسیا 29آذر در قطر برگزار خواهد شد. فینال 
لیگ قهرمانان آسیا امسال برخلاف سال های قبل به صورت 

تک بازی و در قطر برگزار خواهد شد.

تیاگو آلکانترا بازی با آژاکس را از دست داد 
هافبک اسپانیایی لیورپول به دلیل مصدومیت 
نمی تواند در بازی برابر آژاکس به میدان برود. 
در  لیورپول  جدید  دفاعی  هافبک  آلکانترا  تیاگو 
دیدار برابر اورتون دچار مصدومیت شد و اکنون بعد از مداوا 
مشخص شد مصدومیت او چندان جدی نیست با این حال 
تیاگو قادر به همراهی لیورپول در اولین دیدار این تیم در 

فصل جدید لیگ قهرمانان اروپا نیست.

لواندوفسکی: آماده شکست اتلتیکو مادرید هستیم
ستاره لهستانی بایرن مونیخ از آمادگی این تیم 
برای شکست دادن اتلتیکو مادرید در فصل جدید 
لیگ قهرمانان اروپا سخن گفت. بایرن مونیخ در 

به  چهارشنبه شب  اروپا  قهرمانان  لیگ  جدید  فصل 
مصاف اتلتیکو مادرید خواهد رفت.

سرمربی تیم والیبال زنان پیکان تغییر نحوه و زمان 
برگزاری لیگ برتر زنان را تصمیمی درست دانست که در 

راستای حفظ سلامتی بازیکنان عمل می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، با اینکه قرار بود لیگ برتر 
والیبال زنان از اول آبان و به صورت رفت و برگشت برگزار 
بررسی  از  روزدوشنبه پس  والیبال  فدراسیون  اما  شود 
شرایط و نظرسنجی از تیم ها زمان و نحوه برگزاری لیگ 
را تغییر داد، بنابراین هشت تیم حاضر در دو گروه قرار 
با هم رقابت  گرفتند که قرار است به صورت متمرکز 
کنند. میترا شعبانیان- سرمربی تیم زنان پیکان در مورد 
شرایط تیم خود و تغییر نحوه برگزاری لیگ گفت: هر 
روز دو نوبت تمرین می کنیم و وضعیت خوبی داریم. 
فدراسیون با توجه به تجربیاتی که از لیگ برتر مردان 
زنان چید که تردد  برای  برنامه ای  بود،  آورده  به دست 
کمتر و تعداد بازی ها بیشتر شود که در کل برنامه خوبی 
است و راضی هستم. او در مورد تغییر زمان مسابقات 
به وضعیت شیوع کرونا در کشور  با توجه  بیان کرد: 
نمی توان برنامه ای را طرح کرد که ۱۰۰درصد آن اجرا شود. 
در همین راستا و با توجه به اوج گیری شیوع بیماری 
در برنامه فدراسیون وقفه به وجود آمده تا اوضاع آرام تر 
شود. با اینکه تیم ما برای اول آبان برنامه ریزی کرده بود 
اما شاهد اتفاقات ناگواری در زمینه بیماری هستیم و 
سلامتی بازیکنان مهم تر از بازی است. شعبانیان با بیان 
اینکه هدف پیکان در فصل گذشته لیگ جوان گرایی 
و  بازیکن سازی  زمینه  در  پیکان  باشگاه  افزود:  بود، 
پشتوانه سازی همیشه به تیم ملی مردان کمک کرده 

است، سال گذشته به دنبال اجرای این تفکر  در بخش 
زنان بودیم و خوشبختانه بازیکنان خوبی هم داشتیم. 
البته چنین برنامه هایی باید بلند مدت باشد، با این حال 
اگر لیگ گذشته ناتمام نمی ماند و پلی آف برگزار می شد، 
کسب سکو دور از دسترس نبود اما هدف باشگاه امسال 
بستن تیمی خوب و قوی است تا برای قهرمانی تلاش 
کنیم. البته بیشترین مهره ها را سایپا، ذوب آهن و بعد 
از آنها تیم ما دارد اما امیدوارم  اتفاقات خوبی بیفتد. او 
در مورد گروه بندی لیگ گفت: تیم های اول تا چهارم دور 
قبل در دو گروه تقسیم شده اند. از طرفی سعی کردند تا 
در هر گروه دو نماینده از تهران و دو نماینده از شهرستان 

قرار دهند. اگر تیم ها بیشتر بودند هر کدام از چهار تیم 
اول فصل قبل سر گروه چهار دسته می شدند. هرچند 
تیم های دیگر را دست کم نمی گیرم اما با توجه به نوع 
گروه بندی فشار بازی ها در دور اول کمتر و برنامه ریزی 
به درستی انجام شده است. سرمربی تیم زنان پیکان 
آهن  ذوب  کرد:  بیان  خود  تیم  هم گروه های  مورد  در 
تیم خوب، قوی و باسابقه است و اکثر بازیکنانش با 
تجربه هستند. خجسته تیمی جوان است و با هزینه 
کم کار بزرگی کرده که به جوان ترها فرصت داده است و 
در آینده می تواند مهره های خوبی داشته باشد. تا جایی 

که شناخت داریم تیم ستارگان فارس هم جوان است.

توپ و تور

»میترا شعبانیان«:

برای قهرمانی تلاش می کنیم
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دبیر: از زنان آلیش کار حمایت می کنیمورزشی
»علیرضا دبیر« -رئیس فدراسیون کشتی- صبح روز گذشته در محل برگزاری اردوی تیم 

ملی آلیش زنان حضور یافت و گفت: به صورت کامل از ملی پوشان حمایت می کند.

نشست خبری مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان در 
سومین روز هفته تربیت بدنی و ورزش برگزار شد.

 شست خبری سید محمد طباطبایی مدیرکل ورزش و جوانان 
استان اصفهان به مناسبت هفته تربیت بدنی و ورزش در 
سالن اجتماعات کتابخانه مرکزی اصفهان با رعایت کامل 

پروتکل های بهداشتی برگزار شد.
این نشست خبری که خانم نرگس قدوسی سرپرست   در 
معاونت امور ورزش بانوان و آقای عباس مرادیان سرپرست 
معاونت امور فرهنگی و جوانان  اداره کل ورزش و جوانان 
استان اصفهان حضور داشتند آقای طباطبایی ابتدا حلول ماه 
ربیع الاول  و آغاز هفته تربیت بدنی را تبریک گفت و اظهار 
داشت: زمانی که به این مسئولیت منصوب شدم، در مراسم 
معارفه گفتم که حتی برای یک روز هم مدیر این اداره باشم با 
برنامه گام بر خواهم داشت و تا امروز که قریب به شش ماه از 
مسئولیتم در این اداره کل می گذرد به یاری خداوند متعال و 
با کمک همکارانم در اداره کل و همکاری همه جانبه روسای 
ادارات شهرستان ها  به بخشی از اهداف کوتاه مدت خود 

جامه عمل پوشانده ام.
طباطبایی با اشاره به سفرهای اخیر خود به شهرستان ها و 
بازدید از اماکن و هیات های ورزشی شهرستان های مورد 
ورزش  مشکلات  میدانی  بازدیدهای  این  در  گفت:  بازدید 
شهرستان ها و هیات ها را از نزدیک مشاهده کردیم و در 
و  اندیشمندان  میزبان  استان  ورزش  راهبردی  جلسه  دو 
صاحب نظران بودیم و وضعیت موجود ورزش استان را مورد 

بررسی و تجزیه و تحلیل قرار دادیم.
وی تصریح کرد: با توجه به لزوم تکمیل پروژه های عمرانی 
بیش از 96 میلیارد تومان اعتبارات عمرانی را به شهرستان ها 
اختصاص دادیم و امیدوارم در پایان سال جاری شاهد  افتتاح 

و بهره برداری از چند پروژه ورزشی در سطح استان باشیم.
وی خاطرنشان کرد: در هفته گذشته در جلسه وبیناری که با 
ادارات شهرستان های استان داشتیم پیرامون استعدادیابی و 
قهرمان  پروری مباحث مهمی مطرح گردید که در مورد هریک 
از این بحث ها برنامه  ویژه ای نیز تدوین شد که امیدوارم با 

پایان یافتن کرونا ویروس اجرای آن ها را آغاز خواهیم کرد.
وضعیت  درباره  اصفهان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
ورزشگاه قدیمی تختی اصفهان اظهار داشت: مجموعه ورزشی 
تختی گنجینه ای با قدمت دیرینه ورزش و فوتبال استان را در 
خود دارد و امسال نیز برای بازسازی و ترمیم آن بودجه ای در 
نظر گرفته ایم که امیدواریم با تخصیص بودجه لازم در اجرای 

این امر مهم نیز موفق باشیم.
وی تصریح کرد: زمین چمن این مجموعه یکی از دغدغه 
های هیات فوتبال بود که با پیگیری هایی به عمل آمده فرد 
برنده مزایده متقاعد شد این زمین چمن را در اختیار هیات 
فوتبال قرار دهد تا هیات مجددا این ورزشگاه را برای برگزاری 

مسابقات فوتبال در اختیار داشته باشد.
وی با اشاره به شیوع موج سوم کرونا و کاهش درآمد اداره  کل 
ورزش و جوانان استان اصفهان از محل واگذاری اماکن ورزشی 
به بخش خصوصی تاکید کرد: اماکن ورزشی استان به دلیل 
شیوع ویروس کرونا بیش از 6 ماه تعطیل بوده اند و درآمدی 
برای این اداره در بر نداشته است، در حالی که سال گذشته 
بیش از 6 میلیارد تومان در 6 ماهه اول سال از اماکن ورزشی 

استان درآمد داشته است.
سید محمد طباطبایی پیرامون آغاز  مجدد فعالیت  اماکن 
ورزشی گفت: هفته گذشته طی نشستی با دکتر درویشی دبیر 
ستاد مدیریت بیماری کرونا استان، منصور شیشه فروش مدیر 
کل ستاد مدیریت بحران استانداری اصفهان و دیگر مسئولان 
که در محل استانداری داشتم، مقرر گردید فعالیت باشگاه 
های ورزشی استان اصفهان با رعایت پروتکل های بهداشتی با 

ظرفیت ۵۰ درصد در هر سانس کار خود را آغاز کنند.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان افزود: تیم هایی نیز 
تشکیل داده ایم تا نسبت به بازرسی مستمر بر نحوه فعالیت 
های باشگاه های سراسر استان نظارت داشته باشند. وی 
تصریح کرد: در همین راستا مقرر گردید هیات پزشکی ورزشی 
نیز به اتفاق نمایندگان بهداشت و درمان استان با تیم های 

بازرسی و نظارتی همکاری نمایند.
طباطبایی به مراسم تجلیل از ورزشکارانی که شانس کسب 
سهمیه المپیک و پارالمپیک دارند اشاره کرد و گفت: قرار است 
حداکثر تا پایان آبان ماه 1399 از 23 ورزشکار اصفهانی که 
شانس کسب سهمیه المپیک و پارالمپیک را دارند با حضور 
یکی از مسئولان بلند پایه وزارت ورزش و جوانان وکمیته ملی 

المپیک کشور تجلیل به عمل آید.
طباطبایی پیرامون انتظارات از علی طاهری به عنوان رئیس 
جدید هیات فوتبال استان اصفهان گفت: آقای طاهری باید 
برنامه چهارساله خود را تدوین کند و آن را به اهالی فوتبال و 

رسانه ها ارائه کند.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان یادآور شد: شورای 
راهبردی فوتبال استان را با حضور پیشکسوتان تشکیل خواهد 
داد تا در صورت لزوم پاسخ گوی پرسش های اصحاب رسانه 
ها باشند. مضاف بر اینکه از آن ها خواهم خواست حضور 

مستمری در هیات فوتبال  داشته باشند.
 وی افزود: احترام به موسپیدان و پیشکسوتان فوتبال الزامی 

است و باید به آینده این عزیزان توجه ویژه داشته باشیمو
عباس مرادیان سرپرست معاونت فرهنگی و امور جوانان اداره  
کل ورزش و جوانان استان اصفهان نیز با اشاره به اینکه رصد 
کردن معضلات و مشکلات جوانان و رساندن آنه ا به گوش 
مسئولان وظیفه این معاونت است اظهار داشت: امیدواریم 
بتوانیم نشست ستاد ساماندهی امور جوانان استان اصفهان 
را به ریاست آقای عباس رضایی استاندار محترم و دبیر ایشان 
آقای سید محمد طباطبایی مدیرکل ورزش و جوانان را هرچه 
زودتر برگزار کنیم تا طرح هایی که مدنظر ما می باشد در این 
نشست مطرح شود و با تصویب آن ها شاهد اجرائی شدن آن 

ها در سراسر استان باشیم.
وی با بیان اینکه طرح هایی که به ستاد ساماندهی امور 
جوانان استان اصفهان ارائه می شوند قابلیت اجرا داشته 
باشند، افزود: خوشبختانه کارشناسان خبره و سمن های فعال، 
طرح های خوبی به اداره  کل ورزش و جوانان ارائه داده اند که به 

یاری خدا آن ها را اجرایی خواهیم کرد.

وی افزود: البته با توجه به شیوع ویروس کرونا برخی برنامه ها 
به صورت مجازی پیگیری می شود.

عباس مرادیان با اشاره به انتخابات روسای کمیسیون های 
مجمع جوانان استان خاطر نشان کرد: در انتخابات روسای 
کمیسیون های مجمع جوانان استان 11 کمیسیون که متشکل 

از دبیران سمن ها می باشند فعالیت خود را آغاز کرده اند.
سرپرست معاونت فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و 
جوانان استان اصفهان در پایان گفت: اداره کل ورزش و جوانان 
استان اصفهان 239 سازمان مردم نهاد )سمن( دارد و طبق 
مصوبه وزارت ورزش و جوانان کشور تا سال1400 باید 240 
سازمان مردم نهاد در استان اصفهان به ثبت برسد که تاکنون 
239 سمن ثبت شده است که خوشبختانه موجب گردیده تا 
از برنامه پیشنهادی وزارت ورزش وجوانان  جلو بباشیم و هم 
اکنون به این رقم دست پیدا کرده ایم و باید در راستای افزایش 

کیفی  سمن ها کوشا باشیم.
خانم نرگس قدوسی سرپرست معاونت امور ورزش بانوان 
اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان نیز با اشاره به موج 
سوم ویروس کرونا و شرایط اقتصادی گفت : مسئولیت ما 
برای افزایش نشاط و شادابی در خانواده ها دوچندان شده 
اقتصادی،  کارگروه های  بانوان  ورزش  توسعه  برای  و  است 
استعدادیابی، نخبه  پروری و باشگاه های تخصصی در حوزه 
با  بتوانیم  امیدوارم  که  ایم  داده  تشکیل  را  بانوان  ورزش 
هم اندیشی با این کارگروه ها پیشرفت ورزش بانوان اصفهان را 

در آینده بیش از پیش شاهد باشیم.

خانم قدوسی نداشتن حامی مالی )اسپانسر( را مهم ترین 
مشکل ورزش بانوان خواند و افزود: در تلاش هستیم با عوامل 
بیشترو مذاکره با باشگاه های مختلف زمینه جذب اسپانسر 

برای حمایت از ورزش بانوان اصفهان را فراهم آوریم.
فضاهای  در  ورزش  محدودیت  به  توجه  با  همچنین  وی 
با  آمده  عمل  به  های  رایزنی  با  داشت:  ابراز  سرپوشیده، 
شهرداری های مناطق مختلف شهر اصفهان و شهرستان های 
تابعه استان، امکان تمرین و فعالیت های ورزشی برای بانوان 

ورزشکار در فضاهای روباز را فراهم کرده ایم.
سرپرست معاونت امور ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان 
استان اصفهان در پایان با اشاره به طرح ورزش در همسایگی 
گفت: در حوزه ورزش همگانی با طرح ورزش در همسایگی، 
به دنبال بردن ورزش به منازل هستیم تا خانواده ها با حداقل 

امکانات و هزینه در خانه های خود به ورزش بپردازند.
در پایان این نشست دوساعته از سوی مدیرکل اداره ورزش و 
جوانان استان اصفهان و همکارانشان از )نگارنده( که بازنشسته 
تربیت بدنی، پدر شهید، خبرنگار و گزارشگر صدا و سیمای مرکز 

اصفهان هستند با اهدای لوح تقدیر تجلیل شد.
شایان ذکر است خانم گلنار حسینی مدیر روابط عمومی و بین 
الملل اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان که خود نیز از 
جمله اصحاب رسانه بوده و سال ها در راستای پیشبرد و رشد 
و توسعه ورزش خدمات ارزشمند ارائه نموده و گام های تاثیر 
گزاری برداشته اند،  اداره و مجری گری این نشست را به نحو 

احسن برعهده داشتند.

دریچه

9۶ میلیارد تومان هزینه های عمرانی شهرستان ها مصوب شد؛

در نشست خبری مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان چه گذشت؟
هیات فوتبال باید برنامه چهارساله خود را تدوین و ارائه کند

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

حضور  با  را  استان  فوتبال  راهبردی  شورای 
پیشکسوتان تشکیل خواهد داد تا در صورت 
لزوم پاسخ گوی پرسش های اصحاب رسانه 
ها باشند. مضاف بر اینکه از آن ها خواهم 
فوتبال   در هیات  خواست حضور مستمری 

داشته باشند.
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در مسابقات فوتبال گلپایگان؛ 

فجر گوگد قهرمان شد
فخرالدین فیاضی  - خبرنگار

مسابقات لیگ دسته اول فوتبال گلپایگان که از دهم مرداد 
ماه با حضور ۱۰ تیم و با رعایت پروتکل های بهداشتی به 
مورد اجرا درآمده بود با قهرمانی تیم فجر گوگد به کار خود 

پایان داد.
در این مسابقات تیم های کشت و  صنعت، فجر گوگد، 
زراعی  شرکت  پیشکسوتان  انصار،  سرخ،  نگین  پاس، 
)دهیاری نیوان ( فجر گلپا، پیکان، گلپا نیک و زنده یاد 
یاوری به صورت دوره ای برگزار شد ودر نهایت پس از ۹ 
هفته تیم فجر گوگد به عنوات قهرمانی دست پیدا کرد، 

تیم زنده یاد یاوری نایب قهرمان و تیم پاس سوم شدند.
همچنین هادی شفیعی بازیکن تیم انصار با زدن ۸ گل 

،عنوان آقای گل مسابقات را به خود اختصاص داد.
با حضور  گلپایگان  تختی  ورزشگاه  در  پایانی  مراسم  در 
جوانان،  و  ورزش  اداره  رئیس  مسئولان،  و  مقامات 
ورزشکاران و اصحاب رسانه، کاپ و لوح قهرمانی تیم های 

برتر اهداء شد.
هیات فوتبال گلپایگان تنها هیات برگزار کننده لیگ دسته 

اول در شرق  و غرب استان اصفهان بوده است.
بازی های مرحله نهایی متاسفانه با حواشی و خورد های 
غیر ورزشی و اخلاقی همراه بود که کمیته انضباطی هیأت 
فوتبال طی احکام جداگانه ای خاطیان را با محرومیت از 

شرکت در مسابقات و پرداخت جرائم نقدی محکوم کرد.
 در جلسه کمیته انضباطی بازیکنانی که دربرهم زدن نظم 
عمومی و ایجاد فدراسیون فوتبال به شرح ذیل مجازات 

شدند.
 سجاد عابسی و محمد توسلی از تیم نگین سرخ )معراج( 
هر یک به مدت دو ماه محروم از شرکت در فصل مسابقات 
پانصد هزار ریال جریمه  و  پرداخت مبلغ سه میلیون  و 
نقدی، حمید متانت و ابراهیم شیروانی از تیم فجرگوگد به 
مدت دو ماه محرومیت بازی در فصل مسابقات و پرداخت 
سه میلیون پانصد هزار ریال جریمه نقدی، علی گورابی، علی 
زین الدینی از تیم پاس و آقای امین یاوری از گلپا نیک 
هریک به یک ماه محرومیت شرکت در مسابقات و پرداخت 

دو میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شدند.
همچنین تیم معراج بخاطر عدم کنترل تیم خود و شرکت 
در نزاع و حمایت از افراد خاطی به پرداخت ده میلیون ریال 

جریمه نقدی محکوم گردید.

مکث

مشکلات این فصل باشگاه استقلال به بالاترین حد ممکن 
رسیده است و استقلالِ این روز ها در شرایط بحرانی به سر 
می برد، حال گفت و گویی اختصاصی، با کاظم اولیایی 
مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در خصوص مشکلات 
فعلی این باشگاه داشته ایم، که مشروح آن را در ذیل 

می خوانید:
مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در ابتدا گفت: به دلیل 
قوانین متضادی که بر ورزش و فوتبال کشور ما حاکم 
است و تصمیماتی که برای باشگاه ها گرفته می شود، 
متاسفانه روز به روز استقلال رو به پسرفت و به افول 
می رود، زمانی که بنده مدیریت باشگاه را تحویل دادم، 
استقلال در رده اول آسیا بود، اما حالا با اتفاقاتی که پیش 
آمده، در رده سیزدهم این جدول قرار گرفته است و این 
موضوع بدین معناست که باشگاه بزرگ استقلال از آن 

سال تا به امروز، داوزده پله به عقب برگشته است.
اولیایی افزود: اگر بخواهیم عوامل این افول بی سابقه 
استقلال را بررسی کنیم، در ابتدای امر دولت و مجلس با 
تصمیماتی که برای استقلال اتخاذ کرده اند مقصر هستند، 
بیست سالی است که کشور ما، ورزش فوتبال را حرفه ای 
اعلام کرده است، اما در ایران، فوتبال حرفه ای با قوانین 
آماتور اداره می شود. متاسفانه تمام محل های درآمدزایی 
باشگاه ها نادیده انگاشته شده است و مجلس هم قانونی 
تصویب کرده است، که هیچ پولی به باشگاه های حرفه 
ای پرداخت نکند، که البته به عقیده بنده صحبت غلطی 
نیست، اما وقتی دولت و مجلس هیچ کمکی به باشگاه 
نمی کند، باید راه های درآمدزایی باشگاه را حداقل احیاء 
کنند، این روش اداره فوتبال حرفه ای کاملا اشتباه است و 

با راه اشتباه کسی به هدف درست نمی رسد.
با  استقلال،  چون  بزرگی  باشگاه  باید  داد:  ادامه  وی 
ساختاری درست اداره شود و شرح وظایفی مطلوب در 
باشگاه استقلال نوشته شود و طبق همین شرح وظایف، 
باشگاه توسط خبرگان ورزشی و اقتصادی مدیریت شود، 
این موضوع که هر روز هوادار فریاد از نخواستن یک نفر 
بزند، درست نیست زیرا باشگاه باید اداره بشود و با تغییرات 
متعدد نمی توان کاری را پیش برد و به نتیجه ای رسید، 
خواستن یا نخواستن افراد مختلف و فلان مدیر باشگاه، 
وضعیت را درست نمی کند و متاسفانه مجلس هم به این 
انحرافات دامن می زند، مجلس مسئول تصویب قوانین 
است و کدام قانون نظام باشگاه داری درست وجود دارد که 
بر مبنای آن مجلس نظارت کند، مجلسی ها حرف هوادار 
را شنیدند ولی مگر نمایندگان مجلس کارشناس این 
موضوع هستند که بخواهند نسخه نویسی کنند، با کدام 
کارشناس حوزه مدیریت ورزش و باشگاه داری جلسه ای 
برگذار کرده است حتی با مرکز پژوهش های خود مجلس 

هم هیچ طرح موضوعی نشد.
اولیایی تصریح کرد: درد فوتبال ما این است که می دانیم 
چه چیزی و چه کسی را نمی خواهیم اما نمی دانیم 
چه چیزی را می خواهیم، بنده نه موافق صحبت های 

هواداران هستم و نه مخالفتی برای تغییر مدیران باشگاه 
دارم.

بزرگترین  امور است،  افزود: مجلس در راس همه  وی 
فراکسیون راس امور، فراکسیون ورزش مجلس است، این 
فراکسیون، کدام باید و نباید را به جامعه ورزش ارائه داده 

است که به صورت طرح در مجلس مطرح شده است.
اینکه هوادار جلوی مجلس باشد و نمایندگان مجلس هم 
شعارهایی برای دلخوشی هواداران بدهند ولی کاری انجام 
نشود، برای باشگاه ها نتیجه نمی دهد، مشکل باشگاه 
ها فقط با اصلاح ساختار حل می شود. در حوزه مدیریت 
باشگاه ها، طبق هرم مدیریت جهانی یک باشگاه حرفه ای، 
به ترتیب مدیران ارشد، مدیران میانی و مدیران اجرایی باید 

داشته باشد که بازهم در باشگاه های ما نیست.
مدیرعامل اسبق استقلال افزود: در جلسه پیشکسوتان و 
نمایندگان مجلس و معاون وزیر، بنده دعوت شده بودم 
ولی به دلیل ترکیب شرکت کنندگان آن جلسه، شرکت 
نکردم، زیرا معتقد هستم با آن ترکیب، هیچ جلسه ای 
جواب مشکلات استقلال را نمی دهد، باید از هر بخش 
به طرح  و  دارد دعوت شود  که وجود  و تشکل هایی 
دارند،  جدا  تشکلی  هواداران  شود،  پرداخته  مشکلات 
پیشکسوتان تشکلی جداگانه دارند و مدیران هم تشکلی 
جدا، مجلس بدون هیچ تفکری از چند پیشکسوت و 

است  کرده  دعوت  هوادار  چندین 
که مثلا مشکل باشگاه ها 

را حل کنند، آقای علی 
نژاد هم در آن جلسه 
ارتباطی  نتوانست 
منطقی با حاضرین 
برقرار کند و اصلا در 

جلسه با پرسپولیسی 
که  نکرد  شرکت  ها 
زیبنده  موضوع  این 

وزیر  معاون  که  نبود 
هم آقایان را تحمل نکردند. 
مجلس باید وظایف خود را 

در مسیر درست 

انجام دهد، سوار احساست مردم شدن و پوپولیستی عمل 
کردن دیگر برای مردم شناخته شده است، حوزه فعالیت 
مجلس نظارت بر مدیریت ورزش و قوانین مصوب مجلس 

است.
وی ادامه داد: فوتبال ایران غرق شده است و هر از گاهی 
تنفس مصنوعی به آن می دهند، نمایندگان مجلس 
وظایفی ملی دارند و باید به دنبال احیای کل فوتبال کشور 
باشند نه فقط استقلال و پرسپولیس، مجلس باید قانون 
نظام باشگاه های حرفه ای را تصویب کند تا باشگاه ها 
اعتبار کسب کنند و هر موضوعی را در باشگاه های حرفه 
ای بتوان معیار سنجی کرد، باید الگوهای برتر خارجی را 
در نطر گرفت، ایرانیزه و ملی کرد و از آن ها برای پیشرفت 

مدیریت ورزش استفاده کرد.
اولیایی تصریح کرد: مشکلات باشگاه ها در یک شب به 
وجود نیامده که با آوردن مدیرعاملی یک شبه حل شود، 
در باشگاه استقلال باید یک کارگروه خبره تشکیل شود با 
اختیارات تام، ساختاری مدرن و جدید در باشگاه ایجاد 
کند و ضمن اینکه باشگاه را هم اداره کند و شرح وظایف 
جدیدی را نوشته و ارائه دهد تا دستور کار چند ماهه آینده 
باشگاه هم باشد، پس فعلا با تغییر مدیرعامل اتفاقی نمی 
افتد فقط با وعده های پوچ بدهی های باشگاه ببشتر از 
قبل می شود، در شرایط فعلی اگر مدیر عامل جدیدی 
بیاید نمی داند چه مشکلات مالی را باید رفع کند زیرا تمام 
قرارداد های این فصل در هتل ثبت شد و کسی از مفاد 
آن ها خبر ندارد و در حال حاضر اگر کسی قبول مسئولیت 
کند به نظر نمی رسد، کمک به باشگاه بکند و ممکن است 
هدف او برای بهره برداری شخصی در این زمینه باشد، 
حتی اگر برترین مدیران کشور هم در حال حاضر با این 
شرایط ساختاری و آینده ابهام آمیز به باشگاه بیایند، هیچ 
موفقیتی کسب نمی کنند مگر اینکه همان ساختار به 

طور کلی تغییر کند.
کاظم اولیایی مدیر عامل اسبق استقلال در پایان 
و  استقلال، هویت  ترین مشکل  اصلی  گفت: 
جایگاه باشگاه ها است، که مشخص نیست 
سخت  شریط  این  در  خیر،  یا  است  دولتی 
های  تحریم  و  کشور  اقتصادی  و  کرونایی 
ظالمانه ای که به آن مبتلا هستیم،  فوتبال تنها 
دلخوشی مردم شده است، مجلس و دولت با 
افکار عمومی بازی نکند تنها دلخوشی 

مردم را نابود نکنند.

دیالوگ

 »کاظم اولیایی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

فوتبال ایران با قوانینی آماتور اداره می شود 
مجلس و دولت با افکار عمومی بازی نکنند و تنها دلخوشی مردم را از آن ها نگیرند

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

برای  که  تصمیماتی  با  مجلس  و  دولت 
هستند،  مقصر  اند  کرده  اتخاذ  استقلال 
ورزش  ما،  که کشور  است  سالی  بیست 
فوتبال را حرفه ای اعلام کرده است، اما در 
ایران، فوتبال حرفه ای با قوانین آماتور اداره 

می شود.

و  باشد  مجلس  جلوی  هوادار  اینکه 
برای  شعارهایی  هم  مجلس  نمایندگان 
دلخوشی هواداران بدهند ولی کاری انجام 
دهد،  نمی  نتیجه  ها  باشگاه  برای  نشود، 
مشکل باشگاه ها فقط با اصلاح ساختار 
حل می شود. در حوزه مدیریت باشگاه ها، 
طبق هرم مدیریت جهانی یک باشگاه حرفه 
ای، به ترتیب مدیران ارشد، مدیران میانی و 
مدیران اجرایی باید داشته باشد که بازهم 

در باشگاه های ما نیست.


